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Abstract (en)
[origin: WO9116824A1] Cholesterol is removed from organic or biological substances such as milk and dairy products. Removal is carried out by
contacting the substance with cyclodextrin which has been bound to an inert support. In order to reduce risk of spoilage the temperature may be
maintained below 18 DEG C during cholesterol removal. The cyclodextrin is regenerated by elution of the adsorbed cholesterol using acetic acid or
mixtures of butanol and acetic acid as the eluant.

Abstract (fr)
On élimine le cholestérol de substances organiques ou biologiques telles que le lait et les produits laitiers. On procède à ladite élimination en
mettant la substance en contact avec de la cyclodextrine ayant été liée à un support inerte. Afin de réduire le risque de détérioration, la température
doit rester inférieure à 18 °C pendant l'élimination du cholestérol. On régénère la cyclodextrine par élution du cholestérol adsorbé à l'aide d'acide
acétique ou de mélanges de butanol et d'acide acétique utilisés comme éluants.
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